
Fra: Terje Hjortland <Terje@bystol.no>
Sendt: tirsdag 22. oktober 2019 15:51
Til: Ragnhild Lønningdal
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Situasjonsplan.pdf

Hei Ragnhild

Vedlagt ligger siste versjon av Situasjonsplanen for dette prosjektet. Har også lagt ved et utdrag fra
«Plan for miljø og landskap» som sier litt mer om denne delen av anlegget og hvorfor det har blitt
slik. Jeg vil understreke at «Plan for miljø og landskap» for tiden under utarbeidelse, og er derfor
heller ikke sendt NVE.

NVE sitt bakgrunn for vedtak setter rammene for hvordan prosjektet kan utarbeides, men mindre
justeringer tillattes på de fleste områder når prosjektene detaljprosjektertes. En kort grusvei faller
normalt inn under slike justeringer.

Jeg håper informasjonen jeg har oversendt gir svar på det du trenger. Ta gjerne kontakt igjen om du
ønsker ytterligere informasjon

Med venleg helsing
Bystøl AS

Terje Hjortland

mobiltelefon : 40 40 37 87
e-post :terje@bystol.no
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Fra: Ragnhild Lønningdal <ragnhild.lonningdal@samnanger.kommune.no>
Sendt: 21. oktober 2019 14:25
Til: Bystøl AS <post@bystol.no>
Emne: Tilleggsopplysningar til dispensasjonssøknad for Jarlshaug kraftverk

Hei,
Me har motteke søknad om dispensasjon frå kommuneplanen for bygging av Jarlshaug kraftverk.
Saka kjem truleg opp til handsaming i naturutvalet 3. desember. Eg har starta saksførebuing og i den
samanheng har eg eit spørsmål:
Det står i NVE sin «Bakgrunn for vedtak» at det ikkje skal byggjast ny, permanent veg i samband med
kraftutbygginga, og dette ser eg at me hadde tilsvarande opplysningar om då me gav uttale til
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prosjektet i 2014. Men i dispensasjonssøknaden de no har sendt oss så står det at det skal byggjast 
120 meter ny veg til inntaket. Er dette i tråd med konsesjonen? Kan de gje ei skildring av dette, og 
eventuelt andre avvik frå det datamaterialet me hadde å halda oss til i 2014? 
 
Med helsing 

Ragnhild Lønningdal 

Planleggjar, plan og miljø, Samnanger kommune 

56 58 74 44 

 
Eg gjer merksam på at dette ikkje er ei privat e-postadresse; både inngåande og utgåande epost vert 

vurdert for journalføring i kommunen sitt sak- og arkivsystem. 
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